
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 35. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 stycznia 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Panie Ministrze! 

W związku z obecnym oraz planowanym zakazem połowów różnych gatunków ryb na Bałtyku (jednocze-

śnie w związku z brakiem odpowiednich rekompensat finansowych za poniesione przez rybaków straty) 

uprzejmie proszę o udzielenie następujących informacji.  

Czy planuje Pan podjęcie działań, a jeżeli tak, to jakich? I w jakiej kwocie zostanie udzielona pomoc? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

 
 


